
 

HANSTHOLM SKOLE 
Skolebestyrelsesmøde 15. juni 2023 kl. 17:00-19:00 
 
Tilstede: Elevråd + Bente, Berit, Cathrine, Christina, Jeanett, 
Jimmi, Anna, Søren og Søren 
Afbud: Birgitte, Peter, Christian, Karina  
 
Dagsorden: 
 

1. Elevråd 17:00-17:10 

 

 

 

Søren har punkter med fra elevrådet, da repræ-

sentanterne ikke kunne deltage.  

Næste år er der nye voksne på elevrådene – det 

bliver Søren og Anna. 

Der vil fortsat være fokus på Den mentale 

sundhed overordnet set.  

Eleverne mener at ovenstående fokus kan un-

derstøttes af flere aktiviteter på tværs og mere 

bevægelse i undervisningen. Eleverne fra F har 

ønske om at blive en del af ”fri-fredage”. 

Elevrødderne involveres i undervisningsmiljø-

vurderingen. Vi skal finde en form der dur hos 

os. Undervisningsmiljøvurderingen skal være 

synlig på skolens hjemmeside.    

 

2. Meddelelsesbog feedback 17:10-17:20 

 

 

 

Forældrene fortæller:                                                   

Det er svært at finde ind til og derfor giver det 

ikke mening. 

Kan der laves en notifikation eller et direkte 

link fra AULA?  

Det skal vises og demonstreres på forældre-

møderne af ledelsen. Forældrene skal blive for-

trolige med brugen af Meddelelsesbogen og 

lære hvad den skal bruges til og hvordan det 

skal anvendes.   

Klassens team skal understøtte brugen ved at 

sende besked ud til forældrene, når der kom-

mer noget ind fra skolen.    

 

3.Økonomi 17:25-17:35 

- Herunder redegørelse 

 

 

 

Kort indføring.  

Fortsat udsigt til underskud.  

Der er meget tæt kontakt med økonomicont-

roller, som er tæt på økonomien.  

Vi har ikke de store budgetter til eks kurser og 

materialer.  

 



Overforbruget ligger på almen – lidt på SFO og                        

administration.  

Der er lavet justeringer i personalet som           

betyder relativt store besparelser på lønninger 

– dette slår først igennem næste år.  

Skolen er på baggrund af sidste års              

overforbrug blevet bedt om at lave en redegø-

relse til BFU. 

Der er faste budgetmøder internt forud for de 

månedlige budgetopfølgninger.   

 

4. Siden sidst 17:35-17:50 

a) Formanden 

b) Ledelsen – Herunder samarbejdet med 

Klitmøller 

c) Personalet 

d) Andre 

 

 

a) Kommer på senere punkt 

b) Vi nærmer os sommerferien.                                                   

Vi er færdige med de mundtlige prøver – ele-

verne er kommet ud med rigtig flotte resulta-

ter. Dimission for elever og forældre d.22.juni.                                                       

Afskedsreceptioner for afgående lærere i uge 

26.                                                                 

Flytning af indskolingsforberedelsen til fælles 

indskoling-mellemtrin – det går rigtig godt. 

Godt arbejde af pedeller og medarbejdere.                                                             

Alle skoler i kommunen er blevet en del af Thy 

til Makerspace – et projekt finansieret af Vil-

lum fonden der involverer både lærere, elever 

og ledelse. Det glæder vi os til at blive en del 

af.                                                                 

De nye trivselsmålinger kommet – de vil blive 

inddraget i opfølgningerne på klassekonferen-

cer med klasseteams i uge 26. Der skal bl.a. fo-

kus på nogle punkter fastsat fra forvaltningen.                                                                       

Tværsugen placeres i uge 36 i forbindelse med 

Future fish festival på havnen                                                                 

Der har været valg til skolebestyrelsen hos per-

sonalet. De to nuværende træder ud og lærer-

nes TR og skolens AMR er valgt ind.                                                                          

Skolens AMG (arbejdsmiljøgruppe- som består 

af øverste ledelse og AMR). Der er kommet ny 

retningslinje for et område i beredskabsplanen 

– dette arbejdes der med i uge 26 hvor             

eleverne er gået på ferie.   

C) Personalet mærker også at budgettet er 

strammet. Bl.a. flere undervisningstimer, der 

skal dækkes vikartimer internt.  

D) -   

 

5. Personaleændringer 17:50-18:00 

 

 

Vi har 4 der stopper på skolen til sommerfe-

rien. 

Lene, der har været ansat i et barselsvikariat. 



Bodil, der har haft billedkunst i 9.klasse  

Ole og Hanne går på pension. 

Der er kommet en ny studerende i F – vi har 

ikke fået en studerende til SFO/indskoling. 

Nanna der er i vikariat i SFO bliver sat op i tid, 

og dækker en del af den studerendes timer 

særligt i SFO. 

 

6. Valgprocedure elevråd 18:00-18:15  

 

 

Eleverne har ønsket, at det skal være muligt at 

blive valgt til elevrådet mere end et år ad          

gangen. 

Det har været drøftet på møde med personalet, 

og det viser sig, at der er en del forskellige mo-

deller rundt på skolen og der fordele og ulem-

per ved begge dele. Der gives udtryk for, at det 

vil være ok at prøve at lade alle stille op til val-

get i august, da der har været lidt ustabilitet i 

møderne i indeværende skoleår. 

Skolebestyrelsen bakker op om forslaget om at 

alle kan stille op til det kommende valg og så 

evalueres valgproceduren til næste forår.   

 

7. Høringssvar 18:15-18:35 

 

 

BFU afholdt møde i mandags, og der er ikke 

kommet meget nyt ud.  

Budgettet til buskørsel øges.  

Det samlede oplæg sendes til afstemning med 

ændringen til buskørsel – dog forlyder det, at 

man ikke forventer, at det bliver den hele pak-

kes stemmes igennem. 

Kommunalbestyrelsesmødet d.27.juni bliver 

spændende. 

 

8. Punkter til næste skoleår 18:35-18:45 

 

 

Forslag til møderække i skolebestyrelsen:  

Mandag d.14.august                                                  

Tirsdag d.19.september                                       

Onsdag d.1.novemeber                                      

Mandag d.15.januar                                            

Tirsdag d.27.februar                                           

Onsdag d.10.april                                            

Mandag d.13.mandag           

Bestyrelsen har besluttet at der ikke serveres 

mad til møderne i kommende skoleår.  

Forældremøderne: 

21.august mellemtrin 

28.august overbygning 



29.august indskoling  

11.september F-klasserne  

Møderne afvikles 17-19  

 

9. Evt. 18:45-18:50 

- Herefter spisning 

 

 

Bente takker af for denne gang.  

 

Der bliver serveret mad til mødet, så vi vil gerne, hvis I melder tilbage til kontoret vedr. deltagelse. 

Vel mødt! 

 

M.v.h. Søren og Søren 

 


